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Dit heeft [iE aan
EARS gestuurd.

an:[ICSEJICXEDNM@ minvws ni>

a dinsdag 17 maart 2020 17:53

@minvws.nl>; )JE @minvws.nl>; 5.12e )

roa——— . @minvws.nl>
Onderwerp: RE: Corona en Wiz

Hoi allen,

Dank voor jullie bijdragen! Ik heb alles samengevoegd en herschikt. Bijgaand zet ik door naar tbv de overkoepelende
werkgroep financién. Ik houd jullie op de hoogte voor wat betreft vervolg. In het stuk staan ook al enkele vervolgacties.

Groet,

van:ICED)IEEE0 minus i>
Verzonden: dinsdag 17 maart 2020 17:30

)SEE@ minvws i>;IIE@minvws.nl>;

minvws.nl>;

Onderwerp: RE: Corona en Wiz

Hoi,

Ik denk ook dat er goed gekeken zal worden hoe eea in de Wz zich verhoudt tot de Zvw (hoewel het natuurlijk verschillende

domeinen zijn).

Ik schrok wel een beetje van de gedachte dat de ruimte tussen maxtarief en afgesproken tarief voor de intramurale zorg te klein

zou zijn. Macro [BEER]op is al snel De meerkosten zullen intramuraal toch niet snel hoger worden (ik
zoueerder een veel lager bedrag verwachten)?? Bliift wel dat er dan nog een probleem is voor extramurale zorg, waarbij een

beleidsregel vd NZa sowieso nuttig en nodig is. En ik kan me ook voorstellen dat een beleidsregel transparanter is en meer

sturingsmogelijkheden biedt.

Dat brengt me nog op punt van pgb. Daar hebben we individuele budgethouders en kleinschalige initiatieven. Die zouden we

mogelijk iets kunnen bieden via EKT en/of meerzorg. Voor hen biedt de beleidsregel van de NZa geen enkel soelaas. Toch?

groet,

5.1.2e

Verzonden: dinsdag 17 maart 2020 17:13

aminvws.nl>;[IEEE EEN e~ninvws n>;IEEAan:

@minvws.nl>; minvws.nl>

Onderwerp: RE: Corona en Wiz

Hoi IEEE

Dank.

Vanwege de transparantie neig ik ook naar de ophoging van aanvaardbare kosten. Bij het samenvoegen van jullie aanvullingen
op het document neem ik beide mee met de overwegingen die hiervoor door jullie ingebracht zijn. Het lijkt mij goed dat in de

overkoepelende werkgroep dit in samenhang met het zvw-deel kan worden bezien.

Groet,
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van:INEEECEECN)IEEEo inv. i>
Verzonden: dinsdag 17 maart 2020 16:36

Aan: )< minvws.nl>:

rrEE
minvws.nl>; minvws.nl>

Onderwerp: RE: Corona en Wiz

Beste allemaal,

Voor de Wlz zijn er twee opties geschetst:
1) Via ophoging van de prijsafspraken tot het maximumtarief.

2) Via ophoging van de aanvaardbare kosten middels een aanpassing van een beleidsregel van de NZa.

Ik heb net even kort met EEE oesproken en de ophoging van de prijsafspraken lijkt ons geen geschikte opti
Het belangrijkste argument dat de ruimte tussen de prijsafspraak en het maximum tarief beperkt is (gemiddeld . Als een

instelling echt geraakt wordt, dan is dit waarschijnlijk niet voldoende.

Daarnaast is het dan niet meer transparant welk deel van de prijsafspraken van toepassing zijn op de reguliere afspraken en de

aanvullende financiering mbt Corona. Ook zal er ongelijkheid tussen zorgaanbieders gaan ontstaan. Immers de ene

zorgaanbieder heeft meer ruimte tussen de afgesproken prijs en de maximale beleidsregelwaarde dan de andere instelling. Dit

zou betekenen dat de ene aanbieder een groter beroep op ‘extra middelen” kan doen dan de andere aanbieder. Ook is het dan

niet duidelijk welke kosten er nu wel vergoed worden en welke niet. Dit zal afhangen van de afspraken die het zorgkantoor met
de zorgaanbieder maakt.

Voor Z is daarnaast een belangrijk argument dat het de inkoopafspraken volledig doorkruist.

Ik denk dat het belangrijk is dat het duidelijk is welke kosten/ gemiste inkomsten er wel of niet in aanmerking komen. Middels

een beleidsregel van de NZa kan dit expliciet gemaakt worden. Dan is het landelijk beleid en kunnen zlle aanbieders een beroep
doen op een vergoeding voor de daadwerkelijke kosten/ gemiste inkomsten die ze hebben gemaakt. Uiteraard kunnen we hier

voorwaarden voor opnemen. Het is bijvoorbeeld de vraag of het noodzakelijk is om alle kosten te vergoeden als een

zorgaanbieder veel eigen vermogen heeft. Dit zijn natuurlijk ingewikkelde discussies maar daar moeten we het wel over hebben.

Dit betekent wel dat met zorgkantoren afgesproken moet worden dat zij aanbieders, die het treft, extra moeten gaan

bevoorschotten.

Hoe zien jullie dit?

Groet

ver:INE
Verzonden: dinsdag 17 maart 2020 15:03

pan EE ME SEEN... IEminvws.nl>; minvws.nl>

Onderwerp: RE: Corona en Wiz

Hallo allemaal,

Bijgaand ook mijn aanvullingen. Volgens mij moeten we de voor-en nadelen van de twee alternatieven helder hebben (ophoging
prijsafsprake of ophoging aanvaarsbare kosten).
Ik heb hier een aanvulling op gedaan.

Groet

van:EEN EEN cninvws n>
Verzonden: dinsdag 17 maart 2020 14:57

) JEEEM @minvws.ni>;[TINGE
minvws.nl>; 1 @ minvws.nl>

Onderwerp: RE: Corona en Wiz
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Ik heb in jouw document nog een aanvulling geschreven. Ik had in mijn lijstje alleen nog opgenomen welke extra kosten en

inkomstenderving de koepels hadden opgegeven.
Jouw aanvulling is prima. In hoeverre gaan we hier nog op reageren. In mijn overleg met LZ net zei dat we niet apart
brieven gaan schrijven. Koepels worden via brieven naar de TK op de hoogte gehouden. Kost anders allemaal extra tijd.

Verder is de invulformat ook met aanvullingen vanIEEEDzangepast. Die was ik in eerste instantie vergeten mee te nemen.

Klopt alles zo???

Groet SRW:

Ministerie van Vollksgezondheid, Welzijnen Sport | Directie Langdurige zorg|

Parnassusplein5 | 2511 VX | Den Haag |
Postbus 20350 | 2500! | DenHasg |

5.1.2e Bminvws.nl |

van:IEEEEE© minvws n>Verzonden: dinsdag 17 maart 2020 14:01

@minvws.nl>; ) SEE ins;EERE
minvws.nl>; . @ minvws.nl>

Onderwerp: RE: Corona en Wiz

Hoi,

Met dank aan jullie input ben ik zover gekomen voor de stavaza in de Wiz.

Hebben jullie nog aanvullingen?
Graag voor 15.00uur, dan zet ik het daama door naar |EKEE}

Groet,

var:IEEE
Verzonden: dinsdag 17 maart 2020 09:51

JE
ESI EE EE

minvws.nl>; : @ minvws.nl>

Onderwerp: Corona en Wiz

Urgentie: Hoog

Beste allen,

In het beleidsteam crisisbeheersing is gesproken over wat op korte termijn nodig is om de zorg draaiende te houden. Dat is

vertaald naar bijgaande huiswerkopgave voor wat betreft de financiéle vraagstukken. Vanmorgen is deze besproken met diverse

collega’s en is afgesproken in kleinere groepen verder uit te werken. Voor het onderdeel WLZ ben ik gevraagd dit te codrdineren

en doe ik graag een beroep op jullie expertise. (@IESEjullie zijn voorgedragen doorGE wordt nog
contact gelegd met ZN en NZa om namen aan te dragen die hieraan kunnen bijdragen.

De huiswerkopgaven omvat in het kort;
1. Welke ruimte hebben zorgkantoren om extra zorg te vergoeden
2. Welke extra maatregelen zijn nodig om bekostiging mogelijk te maken

3. Waar is in welke mate sprake van inkomstenderving en in welke mate willen/moeten we dit compenseren.

Dit moet landen in een brief die op zeer korte termijn uit kan waarin op deze financiéle onderdelen duidelijkheid wordt geboden.
In de call vanmorgen is afgesproken de uitwerking tot dusver vandaag uiterlijk 17:30 uur te sturen naar [EEG)die dit

samenbrengt.

Uitgangspunt bij 1 en 2 is “whatever it takes”. Hiervoor kunnen we reeds putten uit de inventarisatie die PZO en WJZ vorige
week hebben gedaan (zie 2° bijlage). Daarnaast hebben diverse organisaties uit het veld brieven gestuurd met knelpunten waar

ze tegen aan lopen. Inge is deze reeds aan het inventariseren op knelpunten / hulpvragen.
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T.a.v. 3 geldt dat er vandaag een kabinetsbreed pakket aan maatregelen bekend wordt gemaakt. Of dit voldoende is voor de

zorg is nog zeer de vraag. Vanmorgen is in de call afgesproken om eerst de principiéle vraag te beantwoorden, alvorens deze per
sector uit te werken.

Dus ik stel voor dat we onze energie focussen op 1 en 2. Ik wil jullie alvast na te denken over wat nodig is en beschikbare

brokstukken reeds met elkaar te delen. Ik plan een telefonisch overleg in om 10:30 uur voor nadere afstemming.

Alvast bedankt voor jullie bijdragen!

Groet,


